

# CONGO

## Kawa Kabuya

InterAmerican  
**COFFEE**



### Farm Information

Country: Congo  
Region: Lake Eduard, near Virunga National Park  
Altitude: 1.450-1.945 masl.

Kawa Kivu is a platform of Congolese specialty coffee producers united in farmer-led cooperatives in the provinces of North and South Kivu.

The Kawa Kabuya Cooperative produces “full washed” and “honey” coffee, of Kivu-3 quality. It is coffee produced on Lake Eduard, near Virunga National Park, habitat of mountain gorillas. Our head office is located in Butembo (North Kivu), a commercial city where citizens find their wealth from coffee culture, which brings them improved housing, schooling of children and other benefits. Our young cooperative in its 4th year of existence and already exports 14 containers per year, thanks to the determination of our 2,500 members. Traceability and good management are a priority for us.



### Coffees

A coffee with a creamy, big body and vibrant, bright acidity.  
Flavours red berries and chocolate.

Red Berries

Chocolate

Varieties: Bourbon, Catuai, RUIRU IX

Processing: Washed



**InterAmerican Coffee GmbH**  
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4  
20457 Hamburg, Germany  
Tel. +49 (0)40 373 367  
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

**InterAmerican Coffee Schweiz**  
Bahnhofstrasse 22  
CH-6300 Zug, Switzerland  
Tel. +41 (0)41 728 7286  
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

**InterAmerican Coffee Ltd.**  
Zeppelin Building - 1st floor  
59-61 Farringdon Road - London EC1M 3JB  
UNITED KINGDOM  
Tel. +44 (0) 20 7796 2255  
E-Mail iac.london@nkg.coffee

[www.interamericancoffee.de](http://www.interamericancoffee.de)

# KONGO

## Kawa Kabuya

InterAmerican  
**COFFEE**



### Farm Information

Land: Kongo  
Region: Lake Eduard, near Virunga National Park  
Anbauhöhe: 1.450-1.945 masl.

Kawa Kivu ist eine Plattform kongolesischer Spezialitätenkaffeeproduzenten, die sich in bäuerlich geführten Genossenschaften in den Provinzen Nord- und Süd-Kivu zusammengeschlossen haben.

Die Kooperative Kawa Kabuya produziert "full washed"- und "honey"-Kaffee in Kivu-3-Qualität. Dieser Kaffee wird am Eduard-See in der Nähe des Virunga-Nationalparks, dem Lebensraum der Berggorillas, angebaut. Unser Hauptsitz befindet sich in Butembo (Nord-Kivu), einer Handelsstadt, in der die Bürger ihren Reichtum im Kaffeeanbau finden, der ihnen bessere Wohnverhältnisse, Schulbildung für die Kinder und andere Vorteile bringt. Unsere junge Genossenschaft besteht seit 4 Jahren und exportiert bereits 14 Container pro Jahr, dank der Entschlossenheit unserer 2.500 Mitglieder. Rückverfolgbarkeit und gutes Management sind für uns eine Priorität.



### Kaffees

Ein Kaffee mit cremigem, kräftigem Körper und lebendiger, heller Säure. Aromen von roten Beeren und Schokolade.

Rote Beeren

Schokolade

Varietäten: Bourbon, Catuai, RUIRU IX

Aufbereitung: Washed



**InterAmerican Coffee GmbH**  
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4  
20457 Hamburg, Germany  
Tel. +49 (0)40 373 367  
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

**InterAmerican Coffee Schweiz**  
Bahnhofstrasse 22  
CH-6300 Zug, Switzerland  
Tel. +41 (0)41 728 7286  
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

**InterAmerican Coffee Ltd.**  
Zeppelin Building - 1st floor  
59-61 Farringdon Road - London EC1M 3JB  
UNITED KINGDOM  
Tel. +44 (0) 20 7796 2255  
E-Mail iac.london@nkg.coffee

[www.interamericancoffee.de](http://www.interamericancoffee.de)